

UDC: 33

Corporate management in companies with state participation

M.R. Tuskaeva, K. Takhokhova, S. Shakhmurzaev

Joint-stock companies with state capital occupy a large sector of the Russian economy. The management of such companies and their activities is specific due to certain features that distinguish them from other joint-stock companies.

Keywords: *state companies, corporate governance, management function*

References

1. Гиголаев Г.Ф., Плиева Э.А. Конкурентоспособность корпораций с государственным участием // Гуманитарные и социально-экономические науки. 2016. № 3.
2. Гуриева Л.К. Перспективы развития особых экономических зон в России. Особые экономические зоны в мировом хозяйстве // Инновации. 2006. № 6.
3. Тогузова И.З., Тускаева М.Р., Туаева Л.А., Бадова Л.К., Позмогова А.И. Менеджмент: Учебное пособие. М., 2015.
4. Федеральная служба государственной статистики. Режим доступа URL: <http://www.gks.ru>
5. Kulikova N.N., Kolomyts O.N., Litvinenko I.L., Gurieva L.K., Kamberdiyeva S.S. Features of formation and development of innovation centers generate//International Journal of Economics and Financial Issues. 2016. T. 6. № S1.

**Финансовый университет при Правительстве РФ
(Владикавказский филиал), г. Владикавказ**

April, 13 2017
